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Po zakończeniu umowy Gminy Żabia Wola z przewoźnikiem odpndow komunalnych, w lutym 
tego roku, bardzo znacząco wzrosły ceny odbioru śmieci. Budzi to wiele kontrowersji i niepokojów 
społecznych, oraz bardzo negatywnie wpływa na budżety domowe naszych mieszkańców. Poprawie 
sytuacji nie sprzyja niewątpliwie fakt, że od dnia 12 maja 2020 nie został ogłoszony i przeprowadzony 
żaden nowy przetarg na wyłonienie wykonawcy w tym zakresie realizacji zadania Gminy Żabia Wola.

Podczas posiedzeń Komisji Rady: Gminy wielokrotnie Radni sygnalizowali problem rzetelności 
odbioru i wywozu nieczystości komunalnych. Rada sugerowała i rekomendowała, aby dokonać 
kontroli faktycznego tonażu odbieranych śmieci przez firmą Jarper. W dyskusjach padały propozycje 
rozwiązania tego problemu poprzez, między innymi, wykorzystanie możliwości użycia wagi 
najazdowej u jednego z mieszkańców' Żelechowa. Padały' też propozycje, by pracowTnik urzędu udał 
się za samochodem odbierający™ odpady, do punktu odbioru nieczystości i dokonywał zapisów' 
wskazań masy dostarczonych śmieci.

jak ie  kroki w celu weryfikacji i kontroli ilości wywożonych nieczystości komunalnych podjął Wójt, w 
oparciu o wskazania przedstawione przez Radę Gminy Żabia Wola ?

Proszę o przedstawienie wyników' kontroli, protokołów , notatek, lub innych dokumentów, 
obrazujących wyniki i wnioski z przeprowadzonych kontroli.
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